
 
 

 
 Aan de Minister van Landbouw, Visserij, Voedselzekerheid en Natuur 
Aan de Staatssecretaris van Landbouw, Visserij, Voedselzekerheid en Natuur 
  

 
 

 

Beantwoording schriftelijk overleg informele 
Landbouwraad 8-10 september 2024 

 
 

 Pagina 1 van 2 
 
 

 

     

 
Directoraat-generaal Agro 
Directie Europees, 
Internationaal en Agro 
economisch beleid  

Auteur 
  

 
 

 
TER BESLISSING 
Datum 
17 juli 2024 

Kenmerk 
DGA-EIA / 86774017 

 
 
Kopie aan 
 
 
Bijlage(n) 
 

 

 
 
  
Parafenroute 

 

 
  

Aanleiding 
Met bijgevoegde brief beantwoordt u de vragen van het schriftelijk overleg (SO) 
van 2 september jl. die betrekking hebben op de onderwerpen die op de agenda 
staan van de aanstaande informele Landbouwraad van 8-10 september 2024. 
 

Geadviseerd besluit 
MLVVN: U kunt akkoord gaan met de beantwoording van vragen die aan uw 
beleidsverantwoordelijkheid raken en de brief ondertekenen.  
SVVN: U kunt akkoord gaan met de beantwoording van vragen die aan uw 
beleidsverantwoordelijkheid raken en de brief ondertekenen. 
 

Kernpunten 
• In juli jl. heeft u besloten om het definitieve aanvraagmoment voor GLB-

subsidies in oktober en november te laten vervallen. Dit was op advies 
van de RVO in het kader van de vereenvoudiging van het aanvraagproces. 
In reactie op de vraag van de BBB-fractie deelt u dit nu mee aan de 
Kamer.  

• Tot enkele maanden geleden werd de beantwoording van schriftelijke 
overleggen over de Landbouw- en Visserijraad (Raad) in twee sets naar de 
Kamer gestuurd, waarbij de vragen die direct zagen op de Raad met 
spoed werden beantwoord, en iets meer tijd werd genomen voor de 
vragen die niet raakten aan de agenda van de Raad.  
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• Op 27 maart jl. heeft de vaste commissie voor LNV u met klem verzocht 
om tijdige, volledige beantwoording van schriftelijke overleggen rond de 
Raad aan de Kamer te sturen.  

• Overeenkomstig het verzoek van de Kamer streeft u er nu naar om de 
beantwoording van schriftelijke overleggen over de Raad in één set af te 
doen, met de kanttekening dat dit vanwege de hierdoor toenemende 
tijdsdruk mogelijk kan leiden tot minder uitgebreide antwoorden, met 
name waar het gaat om vragen die geen betrekking hebben op de 
aankomende Raad. 




